



For immediate release:

30 January 2019

NABA Theatre's Tribute to LOVE!

Phnom Penh, Cambodia, 30 January 2019 – Calling all live entertainment enthusiasts! In celebration of Valentine's Day in February, NABA Theatre at Naga2 is showcasing a contemporary dance musical named "LOVE". Suitable for any age group, the new show runs from 2 February till 3 March with performances every Thursday to Sunday from 8pm. Free tickets are available at NagaWorld.

The 45-minute show features spectacular music and dance choreography, including chart-topping hit songs performed by local and international talents accompanied with mesmerising illuminations in Cambodia's first 3D video mapping theatre. Get ready to be enthralled by the inspiring love story of charismatic singer Justin and gorgeous dancer Cherry that will make your hearts flutter.

Prior to the heart-warming free performance, enjoy the incredible international dinner buffet from 5:30pm at award-winning 2Pangea, located next to NABA Theatre. Bring along your sweetheart as every 2nd diner pays just \$8 for Phnom Penh's longest spread of gourmet indulgence. Alternatively, opt for the after-show dessert buffet for just \$12 per person. Try out an extensive array of decadent desserts to end your perfect evening on a sweet note!

For a romantic Valentine's Day celebration on 14 February, make an early booking at Le Gourmet to indulge in a lavish French dinner set menu for 2 persons at only \$98 nett, including a glass of bubbly Prosecco each. The menu boasts Chef's signature dishes starring the likes of double-boiled pigeon consommé, grilled Australian beef tenderloin with foie gras, pan-seared frogs' legs and strawberry parfait on red velvet cake.

Amidst the Chinese New Year festivities, gather your loved ones for a joyful reunion with exquisite delicacies and festive set menus at award-winning Chinese restaurants Fortune Palace and Hall of Golden Chimes. Take a pick on our selection of handcrafted prosperity goodies such as classic glutinous rice cakes and cookies as perfect gifts for everyone.

Look out for the God of Fortune and mascots during their daily parade around the complex from 6pm, delivering well wishes and lucky surprises to all. Catch them and international talents in the Chinese New Year Highlight Show from 10pm daily at the NagaWorld Lobby Stage. Celebrate at NagaWorld this February and cherish lasting memories for years to come!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
៣១ មករា ២០១៩

សាលមហោស្រព NABA ផ្តល់ជូននូវការសម្តែងសិល្បៈនៃដំណើររឿងស្នេហាដ៏រ៉ូម៉ង់ទិក!

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី៣១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ ទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈដោយផ្ទាល់ដ៏អស្ចារ្យជាមួយគ្នា! ដើម្បីចូលរួមអបអរក្នុងទិវានៃក្តីស្រឡាញ់ក្នុងខែកុម្ភៈនេះ សាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ នឹងផ្តល់ជូននូវការសម្តែងសិល្បៈនៃ “ដំណើររឿងស្នេហា” បែបសហសម័យដ៏ប្លែកឥតគិតថ្លៃសម្រាប់គ្រប់វ័យដែលនឹងចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី ២ កុម្ភៈ រហូតដល់ថ្ងៃទី ៣ មីនា ពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យ ចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់។ សំបុត្រឥតគិតថ្លៃ មានផ្តល់ជូននៅណាហ្គាទីលើដំ។

ការសម្តែងរយៈពេល ៤៥ នាទីនេះ រួមមានការចាក់ភ្លេងដ៏ពិរោះ និងការរាំដ៏រស់រវើកដែលផ្តល់ជូនដោយអ្នកសម្តែងជាតិ និងអន្តរជាតិអមដោយការបញ្ចាំងភ្លើងដ៏មហាស្នារូនៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់ក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ ត្រៀមខ្លួនទទួលយកនូវអារម្មណ៍ដ៏រកើបញ្ចប់ញ័រមិនអាចបំភ្លេចបានជាមួយការសម្តែងរបស់លោក Justin និង Cherry ។

មុនទៅទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈ ពុកម៉ែបងប្អូនរបស់យើងអាចទៅពិសាអាហារប៊ូហ្គេអន្តរជាតិដែលមានច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea ដែលមានទីតាំងនៅជាប់សាលមហោស្រព NABA ។ សូមនាំក្រុមគ្រួសារ និងគូស្នេហារបស់អ្នកមកជាមួយផង ខណៈរាល់អ្នកញ៉ាំទី ២ បង់ត្រឹមតែ ៨ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ។ រីករាយពិសាតាមចិត្ត! ជម្រើសមួយទៀត អ្នកអាចទៅពិសាប៊ូហ្គេបង្អែម ម្នាក់ ១២ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ ។ ពិសាបង្អែម និងបង្កើនភាពជិតស្និទ្ធជាមួយក្រុមគ្រួសារ និងអ្នកជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកនៅណាហ្គាទីលើដំ!

សម្រាប់ការប្រារព្ធទិវានៃក្តីស្រឡាញ់នៅថ្ងៃទី ១៤ កុម្ភៈ សូមកក់ទុកជាមុននៅភោជនីយដ្ឋានបារាំង Le Gourmet និងពិសាម្ហូបឈុតបារាំងពេលល្ងាចក្នុងបរិយាកាសដ៏រ៉ូម៉ង់ទិក ២ នាក់តម្លៃ ៩៨ ដុល្លារដែលមានបន្ថែមជូននូវស្រា Prosecco ឥតគិតថ្លៃ។ អាហារពិសេសណែនាំដោយមេចុងភៅ រួមមានសាច់គោអូស្ត្រាលីជាមួយថ្លើមក្លាន ស៊ុបព្រាបថ្លា ជើងកង្កែបបំពង និងនំការ៉េមស្រ្តូប៊ីពិសេស។

ចំណែកក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីចិន អ្នកអាចនាំក្រុមគ្រួសារ និងអ្នកជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកមកពិសាម្ហូបឈុតពិសេសជុំគ្នានៅភោជនីយដ្ឋានចិនប្រណីតរបស់ណាហ្គាទីលើដំ Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ អ្នកអាចទិញនំនាំលាភផងដែរ ដូចជា នំម្សៅអង្ករដំណើបបែបក្លាស៊ីក និងនំស្រួយជាច្រើនជម្រើសសម្រាប់ធ្វើជាអំណោយសម្រាប់គ្រប់គ្នា។



ជាចុងក្រោយ សូមកុំភ្លេចថតរូបជាមួយទេវតាទ្រព្យ និងម៉ាស់ស្តត់ទុកជាអនុស្សាវរីយ៍ដែលពួកគាត់ នឹងដើរជូនពរពេញក្នុងអាគារ និងផ្តល់អាំងប៉ារដល់ភ្ញៀវ ជារៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ៦ ល្ងាច។ ពួកគាត់ នឹងចូលរួមសម្តែងសិល្បៈអបអរសាទរចូលឆ្នាំចិនផងដែរចាប់ពីម៉ោង ១០ យប់រៀងរាល់ថ្ងៃ នៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដីណាហ្គាវើលដ៍។ បង្កើតអនុស្សាវរីយ៍ល្អៗមិនអាចបំភ្លេចបាននៅក្នុងខែកុម្ភៈនេះ និងឆ្នាំបន្តបន្ទាប់នៅណាហ្គាវើលដ៍!

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ គោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	---



即时发布

2019年1月30日

NABA 歌剧院浪漫呈献

“爱” 时尚歌舞剧

金边 1 月 30 日讯 -- 继多场叫好叫座的歌舞剧之后，金界二期 NABA 歌剧院再为歌舞剧爱好者带来惊喜！呈献时尚歌舞剧“爱”，将在二月爱的盛季浪漫登场。从 2 月 2 日起至 3 月 3 日，每逢周四至周日晚上 8 时，赠票可于金界索取，记得携同全家一同观赏这精彩演出！

这场为时 45 分钟的演出，载歌载舞令人目不暇给。由本地及国际艺人演绎首首热门名曲，在柬埔寨首家 3D 影像映射的炫彩夺目效果下，更显栩栩如生。剧中讲述贾斯丁遇上樱桃的时尚爱情故事，丝丝入扣的情节，以及浪漫甜蜜的演绎，不禁令人怦然心动。

观赏动人心弦的演出前，可先犒赏您和家人，前往歌剧院对面的得奖餐厅金大庭，品尝令人赞不绝口的国际自助晚餐。时间从傍晚 5 时 30 分开始，每第二位只需 8 美元，金边最长美食排列任您大快朵颐。此外，观赏歌舞剧后，您还可以每位 12 美元特价，各款甜品尽情任享。让您美食甜点，陪伴您度过一个完美的夜晚时光。

欢度 2 月 14 日情人节，法式餐厅 Le Gourmet 特别呈献情侣法式浪漫晚餐，两人只需 98 美元，即可细品精致法式美馐，另各赠一杯普罗塞克气泡酒。各款精致法式菜肴包括清炖鸽汤、香烤牛柳配鹅肝、香煎田鸡腿及红丝绒蛋糕缀草莓巴菲，予您任享。

适逢金猪吉祥年，别忘了与您家人前来得奖中餐厅御品轩及金銮殿，庆团圆享道道精致新春佳肴及盛宴，以及挑选新春礼品如新春吉祥年糕礼盒，送礼自享两相宜。

新的一年，想要事事顺利的朋友，别错过在金界和我们的财神爷及金童玉女相见欢，赐你好运和祝福，每晚傍晚 6 时，财神爷送您惊喜！另外，每日晚上 10 时于大堂舞台，还有新春特备表演等着您！

今天就与金界共庆佳节享特惠，让您好运欢乐一整年！

###



关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com